
Diplomantka promluvila o své práci. Zaujala ji práce s paralelním česko-španělským 
korpusem , ne vždy našla přesný ekvivalent, ale rámcově korpusová analýza potvrdila 
předpoklady.  
V odpovědi na podněty recenzentů promluvila o problematice polopomocného slovesa 
v perifrázích, o otázce aspektuálnosti perifrází PSD; zdůvodnila, proč vycházela z Leonarda 
Gómeze Torrega. 
Případová studie v práci ukázala problematičnost kategorie PSD v češtině. 
Komise se shodla na hodnocení výborně. 


